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Tisztelt Elnök Asszony!
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~rkezett: 2005 APR 12. Írásbeli kérdés

„Milyen mértékű elbocsátások várhatóak a szegedi városházán?" címmel a Házszabály
91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani, Dr Lamperth Mónika belügyminiszter asszony
részére. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Szeged 2005 . évi költségvetését a város közgyűlése a február végi ülésén fogadta el . Ezzel
egyidőben döntés született a közel 8000 fős szegedi közszférában alkalmazásban állók
létszámának csökkentéséről is . Az elbocsátások számát a hivatalos városházi közlemény 100
főben határozta meg .
A Magyar Közlöny 2005 . évi 33 . számában jelent meg a 10/2005 . (111 .18 .) számú
belügyminiszteri rendelet, a „Helyi önkormányzatok létszámcsökkentési döntéseivel
kapcsolatos költségvetési hozzájárulás igénylésének feltételeiről", amely az önkormányzati
szintű álláshely megszüntetésével együtt járó létszámcsökkentési döntésekhez kapcsolódó
jogszabályi kötelezettségek teljesítéséhez nyújtandó központi támogatás biztosításának
szabályait tartalmazza. A támogatás igénybevételére pályázat útján volt lehetőség. Az
igénylések határideje 2005 . március 31-én zárult le . Szeged fejlődési üteme az egész megye
gazdasági helyzetét döntően befolyásolja, ezért fontos a következő kérdés megválaszolása :

• Hány fő közalkalmazott és köztisztviselő leépítéséhez igényelt központi
támogatást Szeged Megyei Jogú Város Őnkonndnyzata, a fenti rendelet
meghatározta keretek között?
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